

《单词百科:Baofeng是什么意思?Baofeng怎么发音?Baofeng的解释和用法》

英语单词Baofeng是什么意思?Baofeng怎么读?Baofeng怎么发音?简答网为您整理了Baofeng的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Baofeng的意思

1、宝丰；宝丰县；宝峰

Baofeng的双语例句

1、Everbright and Baofeng could not immediately be reached for comment.

记者未能立即联系上光大和暴风科技请其置评。

2、Baofeng was one of China's hottest stocks before the country's markets crashed last year, with its share price rising 3300 per cent in the three months to June 2015.

在中国股市去年崩盘之前，暴风科技曾是中国最热门的股票之一，其股价在截至2015

年6月的三个月中上涨了33倍。

3、Study on the sustainable development of gardening construction in Baofeng county

宝丰县园林建设可持续发展探讨

4、Discussion on Street Greening Construction and Maintenance of Baofeng Henan

河南省宝丰县道路绿化建设及养护措施探讨

5、Setting-Up of HACCP System Group Co Ltd of Henan Baofeng Wine Industry

河南宝丰酒业集团有限公司HACCP的建立

6、Epidemiological analysis of type A and B infectious diseases in 1986~ 2005 in Baofeng County

河南宝丰县1986~2005年传染病流行病学分析

7、Nourishment Quality and Yield Constituting Factor of a New Pea Variety Baofeng No.3

豌豆新品种宝峰3号的营养品质及产量构成因素

8、Design of the park along Jingchang River in Baofeng County

宝丰县净肠河河滨公园规划设计

9、According to incomplete survey, one tenth of American is wearing Baofeng sandals.

据不完全统计，每十个美国人就有一人空宝峰拖鞋。

10、Baofeng Pingdingshan City of Henan Province as an example, county-level analysis of the status of government incentives.

第三章：以河南省平顶山市宝丰县为例，分析我国县级政府激励机制的现状。

11、Report On the Checking of the Defensive Earthquake Intensity of the Business Controlling Building of the Baofeng Bureau of Electricity

宝丰电业局业务调度楼工程地震设防烈度复核工作报告

12、Baofeng is located in the southwest of Henan Province, which is a county of

Pingdingshan area.

宝丰县位于河南省西南部，是平顶山市辖区的一个县。

13、Stopping Railway Cars and Anti-running System of stop Retarder in the Shunting Yard of Baofeng station

宝丰站调车场内的停车顶停车防溜系统

14、Taking Baofeng Times Square deep excavation as an example, effect of the deep-well dewatering on supporting structure and surroundings is analysed.

以汉口宝丰时代广场深基坑为例，探讨了深井降水对基坑支护结构和周边建筑物的影响。

15、The length-width ratio of both Baofeng and Queshan waist leaves decreased. 2.

宝丰和确山腰叶的长宽比变化都有所下降。

16、For Baofeng tobacco redrying factory, which has a product capacity of 30 dan, several million RMB is lost every year.

仅宝丰复烤厂（年生产能力30万担），每年损失就达数几百万元人民币。

17、Based on the analyses of gardening construction in Baofeng county, proposed in this paper was the primary strategy and the objective of afforestation in the near future.

在分析评价宝丰县园林绿化建设的基础上，提出了近期绿化目标和主要措施对策，为创造可持续发展人居环境提供了科学依。

18、Local people drive a motorbike to attend the annual story telling festival in Majie Village in Baofeng County, Henan Province, Feb.26,2010.

日，人们骑着摩托车在河南省宝丰县马街村参加马街书会。

以上是简答网为您整理的Baofeng怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Baofeng

ng的用法、Baofeng的释义、

Baofeng的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Baofeng>